



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

February 25, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for our church's continuous effort to share the gospel with our community.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Nehemiah 13:1-31

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Honoring God

I. Taking Care of the House of God

II. Keeping the Sabbath

III. Honoring God through Marriage

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Service

Minister Dingli Chen

Chinese Service

Minister Dingli Chen

RCCCW Worship

Pastor Wang



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年2月25日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為著我們能夠繼續在羅切斯特社區中廣傳福音禱告。

靜默		[眾坐]
宣召	歌羅西書 1:28-29	[眾立]
唱詩	父阿，久在創世之前	
公禱		
唱詩	# 398 與主更親近	[眾坐]
	# 439 親愛主，牽我手	
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	約翰福音 9:1-7， 9:35-38	[眾立]
證道	張斌弟兄	
	點亮生命	[眾坐]
	一、點亮生命	
	二、用什麼點亮	
	三、誰在點亮	
回應詩	真光	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

英文崇拜
陳定立傳道

下主日崇拜講員
中文崇拜
陳定立傳道

西區崇拜
汪牧師

報告事項

1. 歡迎印度短宣隊歸來。但願我們自己能夠受他們的鼓舞而願意參加宣教。
2. 感謝昨天在慶祝中國新年活動中幫忙的所有人。這是一個接觸社區分享我們的文化的好機會，更是分享我們信仰的好機會。
3. 下次的受洗典禮將於 3 月 31 日主日舉行。如果你有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。
4. 3 月 10 日下午 5:00-6:00 在母堂有一個講座，講員是李燕光牧師。主題是：救亡救心，守夜同心。
5. 我們在尋找志願者幫忙在禮拜日帶學生來教會。如果你可以而且願意，請聯系陳玮成弟兄。
6. 3 月 10 日禮拜日下午 1:30-4:30 將在 Harris Whalen Park 舉行兒童主日事工雪橇日活動。希望見到你和你的孩子。

Announcements

1. Welcome back to the India short term missions' team. May we be encouraged by their sharing to be able to participate in missions ourselves.
2. Thank you to everyone who helped with our Chinese New Year celebration yesterday! It was a great opportunity to reach out to the community to share our culture, but more importantly about our faith.
3. Our next baptism service will be on Sunday, March 31st. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.
4. There will be a workshop on March 10th from 5 PM to 6 PM in Penfield with Pastor Lambert Lee The topic will be on how the church responds to the current anti-Christian culture.
5. We are looking for volunteers to help provide rides for students to church on Sundays. If you are able and willing, please contact Sam Chen.
6. There will be a Children's Sunday Ministry sledding day on Sunday, March 10th at 1:30 PM-4:30 at Harris Whalen Park. We hope to see you and your children!